



Global Forum/Shaping the Future 2019 in Angers, France on  
**Monday 7<sup>th</sup> & Tuesday 8<sup>th</sup>, October 2019 for:**  
**THE ROLL OUT OF DIGITAL TRANSFORMATION**  
*Facing Innovation, Simulation & Realities*

The Global Forum 2019 is hosted by the City of Angers, France on October 7<sup>th</sup> and 8<sup>th</sup>, 2019.

The Global Forum/Shaping the Future is an annual, international, high profile, thought-provoking and self-sustained Think tank. It is dedicated to business, policy and strategy issues affecting the Digital Society & Economy

It is a great opportunity to network, exchange and develop innovative solutions and partnerships in a stimulating and inspiring environment gathering a diversified international audience from the public and private sectors. Each year it brings together about 250 experts, key stakeholders and decision-makers from around the world.

For the very first time in its 28 years history, the Global Forum will be held in conjunction with another major event we support: ICMA Sim – International Conference for Multi-Area Simulation. The afternoon of October 8<sup>th</sup> will be dedicated to common sessions of both events Global Forum and ICMA Sim.

The agenda is composed of diverse sessions and topics dedicated to business and policy issues that affect the evolution of the digital society & economy: Future Visions, Transformative Infrastructures, Role of Artificial Intelligences & Data, Promises and Realities of IoT, Digital Policy, Regulation & Governance, Smart and Intelligent Cities, Regions & Communities, Safety & Security in an Interconnected Society, Environmental Impacts of Digital, Digitalization in Healthcare, Industry 4.0, the New Perspectives of Simulation: in Transport and other sectors, Women in Digital Services.

Who is joining? Senior executives, policy makers, experts and practitioners of the digital world

Representatives of the European Commission, representatives of national, regional and local authorities, GAFA, representatives of international organizations, ie GSMA, ICANN, Worldbank, ITU, ENISA, ETSI, WTO, NGOs ..., high level executives from companies national & International companies (telecoms, satellites, broadband, internet, wireless, media, content & software) SMEs, Start-ups in different sectors: automotive, energy & water, banks, insurance, health, education, environment, agriculture, experts blockchain, AR / VR, R & D centers and clusters, academics, lawyers, regulators, ...

Global Forum strong points:

An international think tank exploring the challenges and opportunities of the digital age

- A unique platform to exchange with corporate and institutional decision makers of latest developments in the Digital sectors with different points of views
- A one-of-a-kind moment to question and disseminate innovative ideas and visions during two immersive days
- International networking with corporations, startups, policy makers, researchers and NGOs
- Interactive sessions and informal moments to share with top level participants from all over the world
- The opportunity to create partnerships and start new projects and boost initiatives
- Promotion of innovative projects
- Invitation only event to favor direct & informal meetings
- Adding to the intellectual stimulus, each edition of the Global Forum is enriched by cultural events

For more information, please consult the GF website: <http://globalforum.items-int.com>

We offer partnership opportunities to promote your organization.

**CONTACTS:** [globalforum@items-int.eu](mailto:globalforum@items-int.eu)

**Dr. Sylviane Toporkoff, President & Founder** Global Forum/Shaping the Future:  
[stoporkoff@items-int.eu](mailto:stoporkoff@items-int.eu) / Office + 33 1 46 42 48 76 / Mobile + 33 6 09 67 33 28

**Sébastien Lévy, Vice-President** Global Forum/Shaping the Future  
[slevy@items-int.eu](mailto:slevy@items-int.eu) / Office + 33 1 46 42 48 76 / Mobile + 33 6 22 01 30 10



Global Forum 2019 à Angers  
**Lundi 7 & Mardi 8 Octobre 2019**  
**THE ROLL OUT OF DIGITAL TRANSFORMATION**  
*Facing Innovation, Simulation & Realities*

Le Global Forum 2019 est organisé les 7 et 8 octobre 2019 en collaboration avec la ville d'Angers.

Le Global Forum/ Shaping the Future est un think-tank annuel, international, de haut niveau, stimulant et propice à la réflexion. Il est dédié aux questions commerciales, politiques et stratégiques affectant la société et l'économie digitales.

Le Global Forum offre l'opportunité de réseauter, d'échanger, de développer des solutions et des partenariats innovants dans un environnement stimulant, rassemblant chaque année environ 300 experts du digital représentants de gouvernements nationaux, régionaux, locaux, de sociétés et d'organisations privées et publiques.

Pour cette 28<sup>ème</sup> édition, le Global Forum 2019 se tiendra parallèlement à une autre conférence que nous soutenons: ICMASim - Conférence internationale sur la simulation. L'après-midi du 8 octobre sera consacré à des sessions - communes aux deux conférences.

L'agenda est composé de diverses sessions consacrées aux questions sociales, sociétales, économiques et politiques qui influent sur l'évolution de la société et de l'économie numérique: infrastructures de transformation; promesses et réalités de l'internet des objets; rôle des intelligences et des données artificielles; politique, gouvernance et réglementation du numérique; villes et régions intelligentes, sécurité dans une société interconnectée; numérique & environnement; e-santé, industrie 4.0 ; simulation & transports ; simulation dans les autres secteurs, femmes et carrières dans le digital...

Qui participe? Dirigeants, décideurs, experts et praticiens de haut niveau de l'univers digital.

Représentants de la Commission européenne, représentants des autorités nationales, régionales et locales, GAFA, représentants d'organisations internationales, telles que GSMA, ICANN, Banque mondiale, UIT, ENISA, ETSI, OMC, ONG ..., dirigeants d'entreprises nationales et internationales (télécoms, satellites, haut débit, internet, sans fil, médias, contenus et logiciels) PME, Start-ups de différents secteurs: automobile, énergie et eau, banques, assurances, santé, éducation, environnement, agriculture, blockchain experts, AR / VR, centres et clusters de R & D, universitaires, avocats, régulateurs,...

Points forts du Global Forum:

Think tank international explorant les enjeux de la transformation numérique

- Plateforme d'échanges avec les décideurs corporate et institutionnels,
- Deux journées immersives pour la confrontation et la dissémination d'idées et de visions
- La création de maillages entre grands groupes internationaux, start-ups, régulateurs et monde académique, ONG.
- Le partage de réseaux et d'expériences lors de sessions interactives et de moments informels
- Génère chaque année de nouveaux partenariats, projets et initiatives
- Promotion de projets innovants
- Événement sur invitation seulement pour favoriser les rencontres directes et informelles
- S'ajoutant à la stimulation intellectuelle, chaque édition du Global Forum est enrichie par des événements culturels

Pour plus d'information, vous pouvez consulter le site du Global Forum: <http://globalforum.items-int.com> et nous contacter au sujet des différentes opportunités de partenariat.

**CONTACTS:** [globalforum@items-int.eu](mailto:globalforum@items-int.eu)

**Dr. Sylviane Toporkoff, President & Founder** Global Forum/Shaping the Future:  
[stoporkoff@items-int.eu](mailto:stoporkoff@items-int.eu) / Office + 33 1 46 42 48 76 / Mobile + 33 6 09 67 33 28

**Sébastien Lévy, Vice-President** Global Forum/Shaping the Future  
[slevy@items-int.eu](mailto:slevy@items-int.eu) / Office + 33 1 46 42 48 76 / Mobile + 33 6 22 01 30 10